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Mødested:  Asylvej 2D, 1. th.  

Mødetidspunkt: 11.06.2024  

Deltagere: Ida Thornsohn, Helle Marianne Madsen & Amalie Mathilde Funder 

Skovdam 

Afbud:   
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Dagsorden 

1. Klematis langs cykelskuret 

Den klematis, der blev plantet langs cykelskurets bagvæg er desværre gået 

ud. Der er dog garanti på dem fra OK Nygaards side, så de kommer og planter 

nogle nye til efteråret uden beregning. 

2. Sommerfesten 

Vi har drøftet at afholde sommerfesten, som sidste år. I den forbindelse vil vi 

høre teamet/beboerrådgiverne om muligheden for at leje en pavillon/et telt, så 

vi undgår at festen ødelægges af regnvejr. Vi drøfter at afholde festen d. 11. 

august 2024 - invitation skal sendes ud om dette. 

Vi aftaler at købe velkomstdrink, som sidste år - afventer lige hvor mange 

tilmeldte der bliver. Invitation til sommerfesten står Amalie for. Vi skriver på 

invitationen af folk selv skal medbringe service til festen. 

3. Emhætter 

Amalie har haft mere støjsvag emhætte opsat, for at vurdere om den kan 

sænke støjgener i forhold til de nuværende emhætter. Den har nogen 

støjnedsættende effekt, men vil være en stor udgift for afdelingen at udskifte. 

Vi snakker om at det er mest optimalt at drøfte muligheden for at udskifte 

emhætterne på næstkommende afdelingsmøde. 

4. Barnevognsskuret 

Der opleves pt at der er mange barnevogne, klapvogne og barnecykler i 

opgangene. Dette skyldes hovedsageligt (som det angivet af beboere), at der 
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er problemer med fugt i barnevognsskuret og deres ting derfor mugner 

derinde. 

De børnecykler der står i opgangene burde dog kunne flyttes ud af 

opgangene. 

Der er blevet malet i skuret med en fugtnedsættende maling, og der skal 

følges op på om dette har haft nogen effekt. Hvis ikke, skal der gøres andre 

tiltag for at gøre skuret brugbart. 

5. Trapper 

Der er gjort et forsøg med at sætte filt under trappetrinnene i 2A, for at 

minimere støjen, der opstår ved skridt på trapperne. Baseret på denne test og 

den estimerede udgift for opsætning af filt på alle trin i de to opgange, vurderes 

det ikke til at have tilstrækkelig effekt. 

 

____________________       
Amalie Mathilde Funder Skovdam   

Referent 
 


